
L'alcalde d'Olot diu que tenir la variant nord �s una q�esti� de

seguretat

Segons ell, trauria de l'interior de la ciutat la meitat del tr�nsit i s'evitarien

accidents

Ahir va ser atropellat un home de 77 anys, ferit de poca gravetat

Un dels passos de vianants pintats en el marc d'una

de les moltes campanyes de sensibilitzaci坦 que

s'han dut a terme. Foto: J.C.

La variant nord d'Olot no �s nom�s una necessitat vi�ria, ni un

caprici, sin� que, tal com s'ha demostrat amb els �ltims

atropellaments de vianants en carrers de la ciutat, �s tamb� una

q�esti� de seguretat. Ho ha af irmat l'alcalde, Josep Maria

Corominas. Ò�s de sentit com� que, si traiem la meitat del tr�nsit

que actualment passa per Olot i el dirigim cap a la variant, l'�ndex

d'accidentalitat baixar�, i m�s si es t� en compte que el tr�nsit de

pas t� m�s pressaÓ, ha remarcat l'alcalde.

Per aix�, ha tornat a fer una crida a la unitat als grups pol�tics, a les entitats i a la poblaci� en general per fer

front com� davant de les administracions responsables i aconseguir d'una vegada per totes que s'executin les

obres. ÒEstem en la fase de projecte i de discussions internes. ÒSi a Olot i a la Garrotxa no ens posem d'acord, a

qui li costa trobar diners per fer la variant t� una excusa per fecta per no buscar-ne o per destinar-los a altres

obres si els trobaÓ, ha sentenciat Corominas.

Atropellat ahir a la tardaDespr�s dels tres atropellaments mor tals de vianants en tres mesos que s'han produ�t a

Olot, ahir a la tarda va tenir lloc un altre atropellament a la cantonada entre el passeig de Barcelona i el carrer

Nonet Escub�s, on un home de 77 anys va resultar ferit de poca gravetat. La v�ctima va ser traslladada en

ambul�ncia a l'Hospital d'Olot i Comarcal de la Garrotxa per fer-li proves.

El regidor de Seguretat, Josep Gelis, ha remarcat les actuacions que durant els �ltims mesos s'han fet per evitar

accidents. Gelis, que ha lamentat les v�ctimes i que ha atribu�t aquests accidents a la fatalitat, ha informat que

han adquirit dos cinem�metres m�s per informar els conductors a quina velocitat circulen i si �s correcta o no.

Ell mateix ha indicat que, segons la informaci� d'aquests aparells, un 2% dels conductors circulen per sobre de la

velocitat que toca.

Gelis ha detallat que han constru�t illetes en passos de vianants perillosos com el del tanatori; que han suprimit

quasi tot el carril central per girs a l'esquerra de les Tries; que han iláluminat amb leds de m�s pot�ncia les

entrades per carretera a Olot; que fan regularment el manteniment de la senyalitzaci� horitzontal, i, entre altres

coses, que han instalálat alentidors en punts sensibles com les escoles

i altres equipaments. A m�s, ha anunciat que en la propera junta de seguretat local es tornaran a analitzar els

accidents que s'han produ�t.
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